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Abstract (en)
[origin: WO9111260A1] An impact crusher (1) comprises a fan blower (9) and two or more ejection channels (18, 19) surrounded by two or more
impact rings (7). The grinding stock is fed concentrically through a feed pipe (8) and carried away in an outer annular channel. Each half of the
impact ring (7) is directed toward two opposing impact surfaces (20, 21). The impact crusher (1) may have a common discharge channel (22) for
the ground material. The fan blower (9) has a distributor with classified intake (30) in the region of the grinding stock inlet. The ejection channel (19)
farther from the feed pipe (8) has a larger intake surface.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte a un désintégrateur a percussion (1) comportant une roue centrifuge (9) ainsi que des canaux centrifuges doubles
ou multiples (18, 19) entourés de deux ou de plusieurs bagues de percussion (7), la matiére a broyer étant amenée concentriguement a travers un
tube d'alimentation (8), puis évacuée par un canal de ceinture extérieur. Chaque moitié de la bague de percussion (7) est dirigée sur deux surfaces
d'impact opposées (20, 21), le désintégrateur a percussion (1) pouvant présenter un canal d'évacuation commun (22) pour la matiere a broyer. La
roue centrifuge (9) présente au voisinage de I'entrée de la matiére a broyer un dispositif directeur (30) avec introduction subdivisée, une plus grande
section d'introduction étant attribuée au canal centrifuge (19) le plus éloigné du tube d'alimentation (8).
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